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N O T I C I E S N O T I C I E S 
ASSOCIACIO DE PROPIETARIS DE 

« ZONA PRIMAVERA » 
ASSEMBLEA GENERAL DE «ZONA PRIMAVERA» 

L'ambient de l'assemblea era un xic fred, el local ja s'ho porta, inhòspit, pie de pois i gens preparat per a celebrar-hi res, ¿per qué no es fa un esforç i s'ar-ran ja entre tots? Tan sois l 'arribada del Sr. Alcalde ens va donar un alé de confiança, ens vàrem sentir importants, la seva presència enmig de la taula ens donà una assegurança, ens feia assolir una prematura majoria d'edat. 
Vàrem tenir una Assemblea força atapeïda de punts a discutir, almenys en la convocatoria. Després, a l 'hora de la veritat ens vàrem centrar en el que per a nosaltres era més important: encarrilament de les obres, contractes de l'aigua i darrerament el tan esperat de precs i preguntes. 
No cal dir que les preguntes dirigides a l'Ajunta-ment, varen tenir una resposta ràpida i concreta, sense rodcigs ni triomfalismes-. No podem dir el ma-teix de les dirigides a l 'empresa constructora de les obres i de t rametre els contractes de l'aigua: malgrat d'enviar-los-hi una convocatoria amb prec d'assistir-hi, ningú no s'hi va presentar; llàstima! perqué for-ces preguntes intéressants no tingueren resposta, per la manca d'un responsable. 
Tampoc no estera molt cofois dels nostres mateixos associats, eis uns per descuit, els altres per desidia, eis més per allò de... «La Junta és molt ferma i ho ar ranjaran ells», no!, tots tenim necessitat de tots. 
Resum, l'assemblea va èsser un acord de tots ple-gats en fer unes millores a la nostra Urbanització, principalment l 'assumpte aigua. No hi ha dubte que és ,ha estât i será el nostre punt de mira, la manca del precios liquid ens va agermanar en associació, ens va donar una força i una raó, per lluitar contra quai s evo 1 que ens volgués treure el nostre ben gua-nyat benestar. Primavera 

P A R R O Q U I A con//nuació 
de Nadal. Ha estât una iniciativa d'uns joves amb ganes d'organitzar i fe r teatre. La iniciativa va ser molt ben acollida i, sens dubte, contribuirá a donar vida al Casal. 
ESTAT DE COMPTES 

MES DE SETEMBRE 
Entradas — Collectes 8.780'— — Sgda. Familia 623'— — Donatiu Caixa d'Estalvis ... 25.000'— 

— Donatiu particular 500'— — Bústia Càritas 133'— — Bústia Caritas 113'— 35.016'— 
Sortides — Escombrar església i mate-rial neteja 500'— 

— Rebuts llum (2 mesos) 922'— — Insecticida contra corcs sa-gri stia 803'— — Caritas 300'— — Altres 530'— 
— Pare Infantil Rectoría 31.000'— 34.055'-

Superàvit 961'-
Donatius mossens: 1.446 ptes. 

ASOCIACION DE CABEZAS 
DE FAMILIA 

Después de que nuestra población, por motivos de todos conocidos, ha sido tema periodístico en casi toda la prensa provincial durante las últimas sema-nas, con artículos y comentarios para todos los gustos, en los que se ha intentado desorbitar cier-tos hechos y minimizar otros, y en los que tam-bién esta Asociación se ha visto involucrada, quisié-ramos aquí puntualizar nuestra posición en el caso. 
Desde el pr imer momento vimos positivo el que se intentara investigar y averiguar la actuación mu-nicipal, pasada o presente, sobre materia de urba-nismo y obras, y que se t ra tara públicamente el hecho de im deficiente servicio en la secretaría mu-nicipal. También nosotros anteriormente habíamos hecho gestiones para mejorar estos aspectos muni-cipales, sin éxito aparente. 
Reunida esta Junta y estudiado el caso, decidimos solicitar sendas entrevistas al Sr. Tarragona y al Sr. Alcalde, a fin de obtener una información más directa y digna de crédito sobre el asunto. 
Los dos accedieron a nuestra petición, y el día 5 de octubre cinco miembros de esta Junta tuvieron un cambio de impresiones con D. Eduardo Tarrago-na. Cabe señalar que, aunque nos dio su versión del caso en el célebre camino cortado, en ningún mo-mento nos pronunciamos sobre ello, ya que conside-ramos de exclusiva competencia judicial el asunto y no disponemos de suficientes datos para estar a favor o en contra de nadie. 
En cuanto a su solicitud al Gobierno Civil de in-vestigación sobre permisos municipales de urbanis-mo y obras, sí que nos solidarizamos con su actua-ción, y a tal fin le enviamos posteriormente el escri-to que a continuación transcribimos: 

Sta. Eulalia de Ronsana, 10 octubre 1914 
limo. Sr. D. Eduardo Tarragona Procurador en Cortes 
por Representación Familiar 
Muy señor nuestro: 

Reunida esta Junta en fecha 9 octubre 1914, y estudiado el caso planteado en nuestra pobla-ción con motivo de su petición al Gobierno Civil de la Provincia de una investigación sobre urba-nismo y permisos de obras, y la entrevista que al respecto sostuvimos con Úd. el pasado día 5 de de octubre, se acuerda manifestarle lo siguiente: 
Vemos con agrado su petición en este sentido, ya que también nosotros llevamos mucho tiempo, años incluso, intentando aclarar este asunto y so-licitando un mejor servicio en la secretaria muni-cipal. Prueba de ello son los diversos escritos que obran en el Ayuntamiento enviados por esta Aso-ciación, y especialmente la impugnación al Plan General de Ordenación de la localidad en el mo-mento de su exposición al público. Documentos que suponemos serán ahora utilizados, tal como nos dijo el señor Alcalde, y analizados, si esta investigación se lleva a cabo. 
Es por ello que nos solidarizamos con su peti-

ción, seguros de que ha de resultar beneficiosa 
para nuestra población. 

Esperando haber contribuido a facilitar su di-fícil labor, le saludamos muy atentamente. 
La Junta 
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